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Trafikudvalget har i brev af 24. oktober 2011 stillet mig følgende spørgsmål 33 
(TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet efter 
ønske fra Henning Hyllested (EL).

Spørgsmål nr. 33:

Ministeren bedes be- eller afkræfte, hvorvidt broer og viadukter på 
Nordvestbanen i 1980'erne blev hævet, så der var plads til køreledninger. I 
bekræftende fald bedes ministeren oplyse om årsagen til, at elektrificeringen 
ikke blev fuldført. 

Svar:

Jeg har forelagt spørgsmålet for Banedanmark, som oplyser, at:

”Broerne på Nordvestbanen er ikke blevet hævet i 1980’erne med det formål at 
gøre plads til køreledninger.

I det igangværende projekt ’dobbeltspor Lejre-Vipperød’ bliver alle nye broer 
udført således, at der kan foretages en senere elektrificering.”

Med venlig hilsen

Henrik Dam Kristensen
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